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 REFERAT 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

       
DATA OM MØDET 

DATO: 23.03.23 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Kantinen 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Irene Sidsel Broby Eckert [formand] // Simon Poulsen [næstformand] // Anna Rischel Preston [medl.] // // Martin 
Bech [medl.] // Jan Nikolai Kristensen [medl.] // // Lotte Balslev Vest [medl.] // Peter-Johan Raasø [medl.] //  
 

Elevråd: 
Thomas // Elvira 
 

Medarbejdere: 
Rasmus Frimodt  
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde  

AFBUD: Henrik Gregersen // Mikkel Bojesen (supp.) // Julie Kappelgaard (supp.) 

FRAVÆRENDE U. AFBUD: Nicolai  

MØDELEDER: Irene Sidsel Broby Eckert 

REFERENT: Jeppe Bonde 
 

REFERAT 
PKT. DAGSORDEN REFERAT 

1 Indledning – evt. justering af 
dagsorden samt opfølgning fra 
sidste møde. 
 

[dette pkt. tages under fælles 
spisningen] 

Fælles forståelse af mødets indhold og valg af tids- og ordstyrer 

 

2 Opflg. fra sidste møde (se ref.). 
 

[dette pkt. tages under fælles 
spisningen] 

Status vedr. morgentrafik, ordensmagten v. Simon 
- Der er indmeldt mange sager til politiet omk. hændelser. Politiet har været på skolen 5 gange – 2 gange 

færdselspolitiet // 3 gange fra den forebyggende enhed. Politiet er fortsat OBS på området. Politiet kontakter 
kommunen ift. at få et skilt op omkring U-vending forbudt. Simon fortsætter med at anmelde, således politiet 
fortsat er opmærksom på Solvang. Ligeledes vil Simon kontakter kommunen og lægger pres på at de rykker på 
de tiltag der tidligere har været dialog omkring. 

 
Status forældrekorps vedr. morgentragik v. Anna 
- Opbakning til at forældrerådene skal være synlige om morgenen ikke intervenerer – synligheden er med til at 

forebygge. Indsatsen skal starte efter sommerferien. Anna skriver til forældrerødderne, med forslag om et 

fyraftensmøde mhp. at opstarte korps af forældre til morgentrafikken. Andreas opfordrer til at der også lægges 
pres på Vej og Park i kommunen ift. de færdselstiltag, der tidligere har været vendt. Andreas opfordrer ligeledes til 
at involvere forældrerødderne ift. hvordan de kan bidrage med at få en mere lovlig og hensigtsmæssig trafik. 

 

Status på arbejdsgruppen vedr. mobil- og skærmpolitik v. Henrik 
- Udgår pga. fravær (kursus). Henrik havde orienteret om dette via mail til formanden. Punktet tages op på 

kommende møde. 
 

Kort resume fra samrådsmøde v. Irene 

- Fokus på elever med mistrivsel og skolernes indsatser på denne. Fortsat en udfordring med inklusionen. Der skal 
visiteres færre elever, hvilket gør presset større på skolerne. 

 

Beslutning om vi skal fortsætte med denne organisering omkring spisning?   
- Vi fastholder, at opsamlingspunktet fint kan tages ifm. spisning. 

3 Nyt fra elevrådet – siden sidst Thomas orienterede: 
- Der er plakater fra elevrådet omkring cykelparkering 
- Placering af urene er på plads og de bliver sat op i dagene op til påske 

- De spanske vægge i omklædningen, sættes op i dagene op til påske 

- Elevrådet skal arbejde med hvordan kantinelokalet kan sættes i spil, måske et spille hjørne/hygge hjørne. 



4 Arbejdsgruppe om hjørneflag Arbejdsgruppen orienterede om små lovmæssige justeringer og gennemgik de principper, som arbejdsgruppe allerede 

havde ændret på og dem, som forsat mangler. Sigtet er at alle princip ændringer skal godkendes imf. SKB-mødet i maj. 

5 Ind i maskinrummet Ledelsen orientrede om skolens måde at arbejde med skemalægning, fleksibel planlægning, omlagte dage og 6. 
ferieuge 

6 Afrunding og opsamling på evt. 
beslutninger samt punkter til 
kommende møder. 

Referent gennemgik hovedpunkterne fra mødet. 

7 Personalesituationen herunder evt. 

kommende ansættelser 
- Lukket pkt. [eleverne forlod mødet] 

Med venlig hilsen 

Jeppe Bonde  


